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dr Andrzej Rataj 
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Poznań, dnia 30 kwietnia 2023 roku 

Numer: 24 / 2023 

 

Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie: targu śniadaniowego w Poznaniu 

 

Na podstawie art. 23 ust. 1 i art. 24 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (Dz. U. z 2023 roku, poz. 40) i § 13 ust. 1 uchwały numer LXXX/1202/V/2010 

Rady Miasta Poznania z dnia 9 listopada 2010 roku w sprawie Statutu Miasta Poznania 

(Dz. Urz. Woj. Wlkp. z 2020 roku, poz. 6997), uprzejmie proszę o odpowiedź na niniejszą 

interpelację. 

 

Stan faktyczny 

 

Targ śniadaniowy to inicjatywa weekendowych piknikowych spotkań śniadaniowych rodzin, 

przyjaciół i znajomych - na wolnym powietrzu w dostępnej dla każdego miejskiej przestrzeni 

zielonej, zwłaszcza w okresie wiosennym i letnim. Wydarzenia takie mają duże znaczenie 

rekreacyjne, integracyjne, kulturowe, gospodarcze i rozrywkowe, a odbywają się w różnych 

miejscach w kraju i za granicą. Piknik odbywa się w miłych nastrojach, z konsumpcją 

posiłków własnych lub nabytych na wystawionych mobilnych stoiskach gastronomicznych 

lokalnych restauracji, piekarni, cukierni, kawiarni, lodziarni czy wytwórców żywności, 

z możliwością uczestnictwa w różnych warsztatach i zabawach dla dzieci i młodzieży, 

degustacjami zdrowej żywności, pokazami artystycznymi, spokojną muzyką etc.  
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Również w Poznaniu targ śniadaniowy organizowany i przeprowadzany był w przeszłości, 

zwłaszcza w 2014 roku i 2015 roku, przez podmiot prywatny najmujący teren zielony 

w Parku Sołackim, czy Parku Jana Kasprowicza i cieszył się wielką popularnością wśród 

mieszkańców naszego miasta oraz turystów, którzy mogli spokojnie spotykać się, celebrować 

wolny czas i beztrosko odpoczywać przy stolikach, na ławeczkach, na leżakach, czy na 

kocach ogrodowych. 

 

Niestety w kolejnych latach wydarzenia te nie były organizowane w Poznaniu, a jako 

przyczynę tego wskazywano brak porozumienia między organizatorami tej inicjatywy 

a miejskim zarządcą terenów zielonych.  

 

Optymalne byłoby przywrócenie targu śniadaniowego w Poznaniu, najlepiej we współpracy 

z osobami, które organizowały i przeprowadzały te wydarzenia w przeszłości, na miejskim 

terenie zielonym o odpowiedniej powierzchni i warunkach dla takiego wydarzenia. Biorąc 

pod uwagę wcześniejsze doświadczenia z naszego miasta oraz z innych miast, istotne byłoby 

zapewnienie dbałości o dobro wspólne, w tym również w odniesieniu do stosownych 

kompromisowych obowiązków wynajmującego i najemcy, utrzymania bezpieczeństwa, 

porządku i czystości, odpowiedniej organizacji ruchu, zapewnienia miejsc postojowych dla 

klientów oraz rewaloryzacji zieleni i trawników. 

 

Pytania 

 

Zwracam się zatem z prośbą o odpowiedź na następujące pytania: 

 

1) z jakich przyczyn zaprzestano organizowania i przeprowadzania targu śniadaniowego 

w Poznaniu w miejskiej przestrzeni zielonej, 

 

2) czy w ostatnim czasie rozważano podjęcie organizowania i przeprowadzania targu 

śniadaniowego w Poznaniu w miejskiej przestrzeni zielonej, 

 

3) czy byłoby możliwie, kiedy byłoby możliwe i w jaki sposób byłoby możliwe odrodzenie 

inicjatywy targu śniadaniowego w Poznaniu w miejskiej przestrzeni zielonej. 

 

 

(-) Andrzej Rataj 


